



SICHERE DIR **5 JAHRE GARANTIE** AUF
DEINE AMPERFIED WALLBOX!

GET A **5-YEAR WARRANTY** ON YOUR
AMPERFIED WALLBOX!

HEIDELBERG
AMPERFIED

01



**RECHNUNG AUFBEWAHREN /
KEEP THE INVOICE**

Bewahre die originale Rechnung mit dem Kaufdatum zwischen dem 01. März 2025 und dem 31. Dezember 2025 sowie die Produktverpackung gut auf.

Keep the original invoice with the purchase date between 1 March 2025 and 31 December 2025 and the product packaging in a safe place.

STARTE HIER!



START HERE!



02



**BEWERTUNG & ONLINE-FORMULAR /
REVIEW & ONLINE FORM**

Veröffentliche eine **Bewertung** deiner Amperfried Wallbox auf Amazon oder Google und melde dich für unseren **Newsletter** an. Fülle das **Online-Formular** innerhalb von 3 Monaten nach dem Kaufdatum deiner Wallbox aus.

*Publish a **review** of your Amperfried Wallbox on Amazon or Google and sign up for our **newsletter**. Complete the **online form** within 3 months of the purchase date of your wallbox.*

03



**GARANTIE IST AKTIVIERT /
WARRANTY IS ACTIVATED**

Das war's schon! Nach positiver Prüfung deiner Angaben erhältst du eine Bestätigung per E-Mail, dass deine Garantie von 5 Jahren aktiviert wurde.

That's it already! Once your details have been verified, you will receive confirmation by email that your 5-year warranty has been activated.

** Dieses Angebot gilt für alle Privat- und Geschäftskund:innen in der EU. Teilnahmeberechtigt sind nur Neuprodukte; Gebrauchtware ist ausgeschlossen. Ladekabel, -stecker und Schutzkappe sind von der Garantie ausgenommen, da es sich um Verschleißteile handelt. Es gelten unsere Garantiebedingungen.*

** This offer is valid for all private and business customers in the EU. Only new products are eligible; used goods are excluded. Charging cable, plug and charging cable, plug and protective cap are excluded from the warranty as they are wearing parts. Our warranty conditions apply.*

**WARRANTY
CONDITIONS**

